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Přítomni: Šelep, Nechanský, Mečíř, Hájek, Kubát    

 
 

Rada města 
 

- Vzala na vědomí sdělení Ministerstva dopravy ČR týkající se Dodatku č.1 Pravidel pro 

poskytování prostředků ze státního rozpočtu kapitoly 327 v rámci programu okamžitých oprav 

místních komunikací po povodních v květnu a červnu 2013, podle kterého mohou příjemci 

dotace požádat o prodloužení termínu čerpání dotace  nejpozději do 11.12.2013 (v případě 

schválení žádosti se termín užití dotace prodlužuje do 31.12.2014). 

 - Projednala žádost pana Jaroslava Fajfra, dlužícího městu úhrady místního poplatku ze psů, o 

prominutí tohoto dluhu nebo jeho části. Žádost odůvodňuje svou nepříznivou finanční situací. 

* Usnesení: Rada nehodlá žádosti vyhovět a trvá na úhradě poplatku. Každému chovateli psa 

vznikají s tím spojené a předem známé náklady. Měl by si tedy vždy dopředu zvážit, zda je 

ochoten a schopen tyto náklady vynakládat. 

 - Vzala na vědomí informaci starosty města o podniknutých krocích při přípravě opravy mostu 

na Blansku. Město již má k dispozici výpočet zatížitelnosti mostu vypracovaný Ing. Michalem 

Drahorádem, Ph.D.. Z tohoto dokumentu je zřejmé, že most by měl být rekonstruován včetně 

mostovky (výměna). Město proto zadalo k posouzení předpokládanou výši nákladů na 

opravu/rekonstrukci mostu a výši nákladů na most nový. 

- Vzala na vědomí informaci starosty města o postupu prací při prováděné opravě mostu na 

Hradsku. Stavební práce zde budou 4.12.2013 přerušeny – s ohledem na aktuální klimatické 

podmínky a nástup zimního období a bude odstraněno dopravně-bezpečnostní opatření 

(semafory) na silnici č. I/14. Stavba je bezpečnostně zajištěna a most je provizorně zprovozněn. 

Dokončovací práce na opravě mostu budou provedeny na jaře 2014. 

- Projednala žádost ředitele příspěvkové organizace města ZŠ, MŠ a ZUŠ Jablonec nad Jizerou o 

mimořádné navýšení příspěvku pro rok 2013 o 150 ti. Kč s tím, že tyto prostředky budou 

vráceny zpět na účet města z rozpočtu školy na rok 2014. Navýšení je žádáno vzhledem 

k provedené obnově a modernizaci vnitřních prostor školy v průběhu roku 2013. 

* Usnesení: Rada s provedením navrhovaného opatření souhlasí a doporučí zastupitelstvu města 

jeho realizaci. 

- Projednala podnět účtárny města ke stanovení dalšího postupu vůči dlužníkům vodného a 

stočného. 

* Usnesení: Z pověření rady města bude dlužníkům zaslán dopis  - „Pokus o vymožení dluhu 

mimosoudní cestou. Dlužníci budou vyzváni k dostavení se na MěÚ a k sjednání a podpisu 

splátkového kalendáře. 

- Bere na vědomí oznámení zástupkyně ředitele ZŠ, MŠ a ZUŠ paní Vlasty Švandové o přerušení 

provozu MŠ v době vánočních prázdnin – ve dnech 23.12.2013 – 3.1.2014. 

- Vzala na vědomí sdělení pojistitele majetku města o možnosti a podmínkách pojištění věžních 

hodin. Jde o pojištění majetku města umístěného v objektu jiného vlastníka (kostel sv. 

Prokopa). 

- Projednala žádost pana Petra Hnyka, nájemce města v prostoru objektu „C“ areálu Městský 

dvůr (truhlárna) o souhlas s podnájmem části tohoto prostoru, když podnájemníkem se má stát 

spolupodepsaný Petr Prokůpek. 

* Usnesení: Rada s podnájmem souhlasí za podmínky, že sjednaná cena podnájmu nepřevýší 

cenu nájmu uplatňovanou městem vůči nájemci Petru Hnykovi. Rada dále požaduje po 

nájemci kopii podnájemní smlouvy. 

- Vzala na vědomí informaci pana Vladimíra Mastníka, člena rady Libereckého kraje 

pověřeného vedením resortu dopravy, o organizaci zimní údržby komunikací. Za silnice I. 

třídy v Libereckém kraji je odpovědná společnost EUROVIA CS, a.s.. Za silnice II. A III. 

Třídy v Libereckém kraji je odpovědná společnost SILNICE LK, a.s. Podrobné informace o 

zimní údržbě jsou k dispozici na webových stránkách Libereckého kraje. 

- Vzala na vědomí posudek Obecně závazné vyhlášky města č. 1/2013 o kompostování, 

vyhotovený Ministerstvem vnitra ČR. OZV je v souladu se zákonem. 

- Vzala na vědomí vyrozumění Okresního soudu v Semilech o prosincovém jednání v trestní věci 

proti Tomáši Jelínkovi, jehož je město opatrovníkem. 
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- Vzala na vědomí průběžnou informaci starosty města o nových událostech z období 14.10.2013 

– 2.12.2013 ve věci obhajoby, prosazení a přípravy výstavby nové městské ČOV s optimální 

technologií a kapacitou. 

- Projednala návrh Smlouvy o dílo na pořízení a dodávku projektu „Varovný protipovodňový 

systém pro město Jablonec nad Jizerou a obec Poniklou“ – část DPP (Digitální povodňový 

plán)“. 

* Usnesení: Rada s návrhem souhlasí a pověřuje starostu města podpisem smlouvy. 

- Projednala obsazení uvolněného bytu v domě čp. 805 (DZU) po paní Kolovrátníkové.  

* Usnesení: Rada se rozhodla vyhovět žádosti paní Věry Kynčlové o možnost přestěhování se do 

tohoto většího bytu. Uvolněný byt 1+1 po paní Kynčlové rada nabídne evidovanému žadateli 

panu Zdeňku Šírovi.  

- Pověřuje místostarostu města s konečnou platností nejpozději do 31.1.2014 dořešit záležitosti 

bývalého nájemce města – firmy pana Jaroslava Breuera INTERBYT. Jedná se o úhradu 

pohledávky města - dlužného nájemného a vypořádání strojního vybavení v majetku města, 

které má až doposud v držení pan Jaroslav Breuer. 

- Vzala na vědomí návrh radního pana Milana Mečíře, aby sazby nájemného z nebytových 

prostor v majetku města město zachovalo i pro rok 2014. Návrh bude postoupen k projednání 

zastupitelstvu města. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Úplnost a správnost potvrzují:  Ing. Miroslav Kubát, v.r.   

             Václav Hájek, v.r.  

 


